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  P R O C E S  -  V E R B A L 

 

            Încheiat azi 26.03.2010, cu ocazia şedinţei Ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 13, absenti motivat  Buzaş Fekete Maria, Varga Andrei.  

 Se supune la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 26.02.2010 şi se aprobă în 

unanimitate. 

 Dl. secretar solicita introducerea pe ordinea de zi a unui nou Ph privind aprobarea introducerii 

in domeniul public a suprafetei imobil- internat scolar şi a valorii de inventar a acestora iar d.na 

viceprimar solicită scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 3 pentru aprobarea valorii de inventar a 

unor locuinte fond  locativ de stat. 

  Dl Farkas supune  la vot ordinea de zi  cu modificarile mentionate şi se aproba in unanimitate. 

 D.na dr. Costin Adriana solicită sprijinul financiar al consilierilor locali pentru efectuarea unor 

reparatii si amenajari la sectia de Pediatrie a Spitlaului orasenesc Huedin. 

 D.na viceprimar, dl. Pascalau Ioenl si dl. padurean sustin această propunere iar dl Torok 

solicita ca, contabilitatea să organizeze colectarea sumelor din indemnizatia consilierilor. 

 Dl. Cuş Sorin  susţine  cererile proprietarilor de construcţii din cadru administraţiei pieţei, 

solicitând prelungirea contractelor de închiriere,  în vederea efectuării unor investiţii substanţiale la 

aceste imobile. Dl. Pădurean consideră că perioada de 20 ani solicitată este prea mare propunând ca 

prelungirea să vizeze perioada de 5 ani iar imbunatatirile si reaparatiile acestor imobile să respecte 

arhitectura zonei, dl secretar menţionează că , Consiliul local în calitate de proprietar poate prelungi 

perioada acestor contracte. 

 D.soara Cozea Marinela propune inchirierea pe o perioada de 15 ani iar dl Padurean propune 

un nouz amendament in sensul că toţi solicitanţii trebuia să aiba achitata chiria la zi in momentul 

solicitarii prelungiri. 

 Se supun la vot cele doua amendamente respectiv: 

pastrarea arhitecturii zonei şi achitarea datoriilor la zi, 

 Se supune la vot PH cu amendamentele mentionate  si se aproba in unanimitate. 

 D.soara Cozea Ma prezinta PH avizat de comisia de cultura privind defalcarea unor sume 

prevazute in buget . 

 Dl Torok propune mfificarea sumelor reaprtizate initial la bisdwericile reformate, astfel: 

 La Biserica Reformata – 7.000 lei 

La  Biserica Romano Catorlica 2.000 lei 

D priar mentionează că, CJ a aprobat alocatrea a câte 3.000 lei pentru toare bisericile. 

 Se supune la vot PH si se aproba in unanimitate. 

 Se suăpune la vot PH si se aproba in unanimitate prrivind aprobarea prelungirii parteneriatului 

pe anulş 2010 cu Clubul Copiilor Huedin. 

 Se supune la vot şi se aproba in unanimitate PH privind stabilirea unor masuri pentru plata 

utilitatilor la Sala de nunti, 

 D.na Viceprimar prezinta pH privind aprobarea majorarii de capital la SC Crisul SA. 

 Dl Abrudan Sorin consideră că  trebuie găsita o solutie cu aceast societate, CLH  a sustinut 

societatea fără să se consemneze îmbunătăţirea situatiei fiannciare. 

 Dl Pascalau Ionel argumentrează cu date contabile situatia SC Crisul SA, artatând că, costurile 

de intretinere pe segmentul termie in perioada de vara sunt de 28.000 lei / luna, iar facxturile abia 

acopera valoarea de 7.000 lei. Mnetioneaza că este depusa dc. Pentru licenţierea serviciului, 

considerând că în condiţiile actuale singura solutie pentru rentabilizarea activităţii este majorarea 

preţului. 



 D.soara Cozea Marinela solicită luarea măsurilor de către SC Crişul SA  pentru rentabilizarea 

activităţii. 

 D.na Cozea Silvia consideră că pretul /gcal trebuie să reflecte costurile. 

 D.na viceprimar consideră că pentru a funcţiona SC Crişul  SA nu trebuie să mai aibă pierderi 

o varianta pentru rentabilizare ar fi actualizarea pretului serviciului de salubrizare pentru toată zona 

qadicentă oraşului., raspunzând d.lui Torok că suma pentru majorarea capitalului este cuprinsa in 

bugetul aprobat. Arata de asemenea că este necesara discutarea problemei SC Crisul intro sedinta 

viitoare. 

 Dl. Farkas solicita actualizarea pretului pe salubritate la comunele invecinate, cât şi analizarea 

modului de respectare a prevederilor contractului de management al directorului. 

 Dl Abrudan consideră că subventionarea pretului  g/cal şi majorarea capitalului social nu este 

corecta fata de restul populatiei, solicitând un raport al directorului cu privire la activitatea societatii. 

 Dl Pascalău arata că in aceasta perioada vor fi cheltuieli mai mari cu asigurarea si transportul 

materiei prime, se vor face eforturi pentru noi racordări şi pentru refacerea stocului de materie prima. 

 Dl Padurean propune un termen de gratie de 6 luni pentru analiza activitatii Consiliului de 

adm. şi a managerului SC Crisul SA, dl  Farkas solicitand un raport al directorului SC Crisul pentru 

sedinta viitoare,iar d.na viceprimar solicita analizarea activitatii pe segtmentele termie si salubritate. 

Se supune la vot PH si se aproba cu 8 pentru şi 5 abtineri, Farkas, Cozea S, Cozea M, 

Padurean, Dragan. 

Dl Primar arata că veste ultimul ajutor pe care CLH il acordă SC Crisul SA, solicitand de 

asemenea un raport de activitate al directorului in sedinta viitoare. 

Dl Pascalau nformează despre un contract derulat in cadrul rampei care va aduce anual cca 700 

milioane lei. 

Se prezinta pH privind aprobarea partajare teren in zona P.ţa Victoriei – in spatele spalatoriei 

auto, lămuriri suplimentare acordan dl secretar. 

Dl Torok mentionează căî nu este de acord cu aceasta partajare propunand ca pe terenul liber, 

ne afectat de urilitati să fie semanati copaci. 

Se supune la vot PH si se obtine 2 voturi pentru, Farkas , d.an vice şi 11 abtineri, hotararea 

neadoptânduse. 

Se supune la vot şi se aproba in unanimitate inscrierea in dom.public al or. Huedin a suprafetei 

rampei de deseuri. 

Se supuen la vot si se aproba in unanimitate modificarea HCL 26/2010, privind partajarea unui 

teren şi inscrierea in CF, amplasament sitaut in cadrul Adm. Pietei, BN Antal. 

Dl Szraga prezinta PH avizat de comisia de urbanism privind aprobarea edificarii unei căi de 

acces din trotuar la imobilul din P.ţa Victoriei 44, pentru amenajarea unui spatiu comercial, lămuriri 

suplimentare acordand dl. Abrudan apropunând ca,scările să fie amenajare in interiorul imobiluluui. 

D.na Cozea S considera că spatiul este prea ingust pentru amenjarea căii de acce, si afectrază 

spatiul verde. 

Se supune lavot PH si se obtine 1 vot pentru dl Padurean şi 12 abtineri otararea neadoprânduse. 

Se supune la vot şi se aproba in unanimitate pH privind inscrierea a 6 imobile in domeniul 

public al orasului Huedin. 

Dl Dragan prezinta PH avita de comisia de adm. privind infiintarea Centruluio de zi pentru 

prevenirea abandonului de copii, lămuruiri suplimentare acordînd dlş Primar aratand că se fac 

demersuri pentru intocmirea proiectului. 

Se supune la vot PH si se aprobă in unanimitate. 

Dl Farkas prezinta PH avizat de comsiia de adm. privind aprobarea unor modificari la HCL 

pentru introducerea in dom. Privat al or. Huedin, a terenului fost. CIS, lămuriri acordând dl primar care 

arata că este vorba doar de corecuri ce vizează denumirea unor institutii  

Se supune la vot PH si se  aproba in unanimitate. 

Se supune la vot şi se aproba in unaimitate PH aprivin modificarea HCL pentru aprobarea  

introducerii iin dom public al orasului a unui imobil  fost Unitate militara. 

Dl Farkas prezinta PHavizat de comisia adm privind inchirierwa spatiu 27,44 mp la Policlinica 

Huedin, lămuriir acordan dl primar. 

Se supune la vot şi se aproba in unanimitate.  



 Dl Farkas prezinta PHavizat de comisia adm privind inchirierwa spatiu 15,75 mp la Policlinica 

Huedin, lămuriir acordan dl primar. 

Se supune la vot şi se aproba in unanimitate.  

 Dl Farcas prezinta pH pribind aprobarea atribuirii in folosinta gratuita a imobilului in care si 

desfasoara activitatea Sectia de Jandarmi Huedin, lămuriri acordan dl primar şi secretar care arata ca 

problema sigurarii gratuitatilotr la folosirea acestui spatiu se vor discurta intro sedinta viitoare. 

Se supune la vot PH cu acest amendament lşi se aproba in unanimitate. 

Dl Farkas prezinta PH privind aprobarea atruibuirea  unei locuinte fam.Galfi din str. Horea nr. 53. 

 Dl Dragan solicita a, in viitoa comisia de specialitate să analizeze toate cwererile. 

 Se supune la vot PH si se aproba in unanimitate. 

Se supune la vot si se aproba in unanimitate introducerea in dom. Privat al orasului si a valorii de 

inventar pentru Casa Parohiala in cadrul bisericii din Cetarea Veche. 

 Dl Dragan prezinta informare cu privinre la indeplinirea HCL pe luna ianuarie şi februariue 

2010. 

 Farkas prezinta PH privind aprobarea intorducerii in dom.public a suprafetei si a valorii de 

inventar pentru fostul internat scolar Horea 78. 

 Se supune la ot şi se aproba in unanimtiate. 

 Dl Torok solicita luarea masurilor impotriva persdoanelor care paechează auto camioane TIR 

in zona dom.public, dl secretar aratand că va intocmi o adresa in acest sens către Politia rutieră. 

D.na Cozea Silivia solicita prezenta acestei intturtii la sedinta Dl Cozea Dan informeaza la solciitarea 

d.lui Pascalau Iopnel cu privire la situatia forstului Dispoensar Veterinar din str. Horea. 

Dl Primar informază cu privire la extinderea retelei de apă – canal, racordarea unor blocuri din pţa 

Rep.8, lucrarile ce se executa la Sala de Nunti, la Hala Agralimentara, introducerea apei in Cetatea 

Veche, investitia apa  canal pentru Bicalat, continuarea lucrarilor ANL, siruatia proiectului reabilitarii 

proiectului Casei de Cultura, stadiul proiectului aductiunii gazului metan, investitia Knauf. 

Mentionează de asemenea că oraşul Huedin, are în desfasurare cele mai multe proiecte de 

infrastructura din toata zona Regiunii NV. Arata de asemenewa că se vor extinde parcarile dotate cu 

parcometre şi se va amenaja o nouă parcare cu pavaje in P.ţa Rep.8.  

  Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  

             Preşedinte de şedintă,                                   Secretar,  

              Pădurean Răzvan                Cozea Dan  

 


